
Notice to Fish Harvesters

EKME: 3973743

AMENDMENTS OF HERRING-MACKEREL BAIT LICENCES

Moncton, NB – October 10, 2018 – Following the recent closure of the 2018 commercial Atlantic mackerel fishery, Fisheries and Oceans Canada will authorize fish harvesters to change their herring-mackerel bait licences to allow the use of handlines until November 30, and gillnets until December 31, for this year only.

Licence holders will be authorized to use gillnets or a maximum of three handlines to land up to 454 kg (1000 pounds) of mackerel per day. It is still mandatory to report all herring and mackerel catches as per the herring-mackerel bait licence conditions.

Eligible fish harvesters wishing to participate in this fishery will be able to obtain a herring-mackerel bait licence through the National Online Licensing System (NOLS) starting Thursday, October 11, 2018.

For more information, please contact:

Mario Gaudet
mario.gaudet@dfo-mpo.gc.ca
Regional senior FAM officer
Fisheries and Oceans Canada
Moncton, New Brunswick
506-851-3526

Avis aux pêcheurs

EKME: 3973743

MODIFICATIONS AUX PERMIS D'APPÂT POUR HARENG - MAQUEREAU

Moncton, N.-B. – 10 octobre 2018 – Suite à la récente fermeture de la pêche commerciale du maquereau pour 2018, Pêches et des Océans Canada autorisera les pêcheurs à changer leur permis d'appât hareng-maquereau à un qui autorise l'utilisation de lignes à main jusqu'au 30 novembre et de filets maillants jusqu'au 31 décembre, et ce, pour cette année seulement.

Les détenteurs de permis seront autorisés à utiliser des filets maillants, ou un maximum de trois lignes à main, pour capturer jusqu'à 454 kg (1000 livres) de maquereau par jour. Il est toujours obligatoire de rapporter toutes les prises de hareng et maquereau selon les conditions de permis d'appât hareng-maquereau.

Les pêcheurs admissibles souhaitant participer à cette pêche pourront obtenir des conditions de permis d'appât pour hareng-maquereau à travers le système national d'émission des permis (NOLS) dès le jeudi 11 octobre 2018.

Pour plus d'information, prière de contacter:

Mario Gaudet
Mario.gaudet@dfo-mpo.gc.ca
Agent régional principal, GPA
Pêches et Océans Canada
Moncton, Nouveau-Brunswick
506-851-3526